
Fra: Jesper Ravn [mailto:Jesper@ravn-bane.dk]  

Sendt: 4. juli 2020 16:51 

Emne: Spørgsmål til Transportministeren 1 

Prioritet: Høj 

 

Kære Transportudvalg 

 

Vil Mi istere  se på sage  RAVN Ba e od Ba eda ark sa e  ed Jesper Rav  u hvor der er…. 
 

 Så mange afsløringer på vej i Berlingske 

 En klar sammenhæng mellem folk afsløret i Berlingske og folk der sortlister Jesper Ravn 

 2 Vidner som er blevet undertrykt af Politi og Statsadvokat (der findes dokumentation) 

 Når Advokat for boet på mail lyver direkte om, at have talt med yderligere 2 vidner og, at vidnerne 

ligeledes på mail benægter dette 

 Når et krav på 20.000.000 kr. pludselig endte som forlig på 201.233,53 kr. (ca 1% af kravet) 

 Når statens Advokat ikke ville acceptere skøn men selv kom med antagelser 

 Når Jesper Ravn afdrager med 10.000 kr. pr måned for firmabiler i boet der er forligt men dette 

dokumenterede tab medtog Kammeradvokaten ikke. 

 Når statens position går på, at sortlistningen af Jesper Ravn stoppede den 05.02.2014 men, at den 

blev gentaget så sent som 29.05.2020. 

 

Vidnerne har afgivet interview til den TV Dokumentar der er under indspilning, så dette kommer frem. 

 

Med venlig hilsen 

Kind regards 

Mit Freundlichen Grüßen 

  

Jesper Ravn 
Adm. Direktør 

  

RAVN Bane II ApS 

Rugvænget 46, 1. 

2630 Taastrup 

 

Transportudvalget 2019-20
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Offentligt


